

Weekly Agenda (10) 13/11/2023 - 16/11/2023

Admin Notes الملاحظات الإدارية

- يوم الأحد 12/11/2023 إجازة رسمية للمدرسة.
- يوم الإثنين 13/11/2023: يوم فعاليات آخر لـ"هنا غزة" يتضمن بيع بعض الأطعمة والاكسسوارات وغيرها. يمكن لمن يرغب من أولياء الأمور التبرع بما يلي: ذرة، بشار، عصير ليمون، قوارير مياه، ووضع التبرعات في غرفة الاجتماعات بمنطقة الاستقبال أو تسليمها للمعلمة المساعدة للصف (الرجاء الإلتزام بالمذكور فقط منعاً لأي احراج). كما ستقوم المدرسة ببيع ما يلي: العلم الفلسطيني، الأوشحة، الاكسسوارات، والأطعمة المذكورة في [الرسالة المرفقة](#) بحيث يذهب ريعها إلى الأشقاء في غزة عن طريق المؤسسة الملكية للأعمال الإنسانية. وأيضاً سيكون هناك طابور صباحي خاص بالفعالية بنفس التوقيت اليومي المعتاد في الصالة الرياضية لجميع طلاب المدرسة الابتدائية.
- يسمح للطلبة ارتداء الأوشحة والبروشات المتعلقة بفعالية "هنا غزة" فوق الزي المدرسي طوال الأسبوع.

- Sunday 12/11/2023 will be an official school holiday.
- Monday 13/11/2023: Another day of events for "Gaza is Here" which includes selling some food and accessories. Parents who would like to donate can donate the following: Corn, popcorn, lemon juice, or water bottles and place them in the meeting room/ reception area or give them to the assistant teacher of the class (please commit to this list only). The school will also sell: The Palestinian flag, scarves, accessories, and some food listed in the [attached letter](#) where the proceeds will go to our brothers and sisters in Gaza through the Royal Humanitarian Foundation. There will also be a morning assembly in the gym for all primary students.
- Students are allowed to wear scarves and pins related to the event on top of their school uniform for the entire week.

Weekly Plans **الخطط الأسبوعية**

13/11/2023 - 16/11/2023		Resources
Grade (1) Boys	Grade (1) Girls	Grade (1) Resources
Grade (2) Boys	Grade (2) Girls	Grade (2) Resources
Grade (3) Boys	Grade (3) Girls	Grade (3) Resources
Grade (4) Boys	Grade (4) Girls	Grade (4) Resources